
Z á z n a m 

z 10. zasadnutia Finančnej komisie pri MiZ MČ Košice–Dargovských hrdinov vo volebnom 

období 2022 – 2026 konanej dňa 27. 11. 2024, v priestoroch MiÚ MČ Košice–Dargovských 

hrdinov, Povstania českého ľudu 1, 040 22  Košice 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

za komisiu: Ing. Roman Križalkovič, Mgr. Jana Rubická, Eduard Valkovský, Adela Gembická 

za MiÚ: Ing. Marek Antoš, Ing. Mgr. Martin Farkašovský, PhDr. Dominik Babušík 

neprítomný: Ing. Marcel Jevický, 

 

Program: 

Spoločné rokovanie komisií 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Finančný a programový rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na roky 

2025 – 2027 – návrh  

3. Informácia o priebežnom čerpaní a plnení rozpočtu 

4. Informácia o cenových ponukách na výstavbu prekrytia pódia 

5. Informácia k žiadostiam o poskytnutí dotácii podľa VZN č. 1/2024 

6. Rôzne a záver 

 

K bodu 1: 

Otvorenie a schválenie programu 

Ing. Križalkovič – predseda FK, privítal prítomných členov finančnej komisie, konštatoval, že 

finančná komisia je uznášania schopná, oboznámil ich s programom zasadnutia a dal o návrhu 

programu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 37: Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania 10. 

zasadnutia finančnej komisie. 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Na FK prišiel poslanec Valkovský.  

 

K bodu 2: 

Finančný a programový rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na roky 2025 – 2027 

– návrh  

Vedúci finančného oddelenia predstavil návrh rozpočtu na roky 2025-2027. FK prerokovala 

návrh Finančného a programového rozpočtu mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na 

roky 2025-2027. 

 

Uznesenie č. 38: Finančná komisia návrh Finančného a programového rozpočtu mestskej časti 

Košice–Dargovských hrdinov na roky 2025-2027 berie na vedomie 

a odporúča MiR a MiZ takto predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3: 

Informácia o priebežnom čerpaní a plnení rozpočtu  

Ing. Antoš - vedúci finančného oddelenia oboznámili členov FK o priebežnom čerpaní a plnení 

rozpočtu. 

 

Uznesenie č. 39: Finančná komisia berie na vedomie informáciu o priebežnom čerpaní a plnení 

rozpočtu.  

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4:  

Informácia o cenových ponukách na výstavbu prekrytia pódia 

Vedúci finančného oddelenia oboznámil prítomných ako prebiehal výber rozšírenie pódia 

a jeho prekrytia. 

 

Uznesenie č. 40: Finančná komisia berie na vedomie informáciu o cenových ponukách na 

výstavbu prekrytia pódia 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Pani poslankyňa Rubická sa ospravedlnila a z dôvodu ďalších pracovných povinnosti FK 

opustila.  

 

K bodu 5: 

Informácia k žiadostiam o poskytnutí dotácii podľa VZN č. 1/2024 

Predseda FK a starosta informovali prítomných o prijatých žiadostiach o poskytnutie dotácii na 

rok 2025 podľa VZN č. 1/2024.  

 

Uznesenie č. 41: Finančná komisia berie na vedomie informácie k žiadostiam o poskytnutie 

dotácií podľa VZN č. 1/2024.  

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6: 

Rôzne a záver 

Ing. Križalkovič - predseda FK, poďakoval prítomným členom za účasť a ukončil rokovanie 

komisie. 

 

 

Zapísal: 

Ing. M. Antoš – ved. fin. odd. 

                                                                                            Ing. Roman Križalkovič, v. r. 

                                                                                                        predseda FK 


